中華大學110學年宿舍防疫管理規定

- 一、防疫期間(一級以上),宿舍謝絕家長、訪客(非住宿生)進入。進入校園應全程佩戴口罩,並配合量測體溫、以及掃描QR Code實名制登錄足跡等防疫措施。
- 二、住宿防疫期間禁止進入非住宿之寢室,禁止使用交誼廳; 避免跨寢室間相互接觸及交流。
- 三、住宿防疫期間,應落實自主健康管理,離開寢室須全程 配戴口罩。每日自主量測體溫至少乙次,並上網至「住 宿生自主健康管理體溫量測紀錄表」登載體溫備查。
- 四、每週統計若當週二天未上網登載體溫者,兩週內應完成 愛舍服務四小時。未完成愛舍服務或不配合上揭防疫管 理事項累滿三次者,視情節輕重予以退宿(不退保證金及 住宿費),並得取消爾後在學期間申請住宿資格。
- 五、若有防疫需求,須配合學校實施搬遷,不得異議或要求任何賠償。拒絕配合搬遷者,予以退宿(不退保證金及住宿費),並取消爾後在學期間申請住宿資格。
- 六、如出現發燒、呼吸道症狀、腹瀉、嗅味覺異常等疑似症狀,應確實配戴醫用口罩,儘速至採檢醫院(馬偕醫院或國軍新竹醫院)就醫,且不得搭乘大眾交通運輸工具。
- 七、住宿期間防疫管理措施,均依中央疫情指揮中心公告滾 動修正。
- 八、住宿費退費標準,依本校「學生住宿費繳費及退費辦法」 辦理。

Affidavit of 110 Academic Year Accommodation Epidemic Prevention Regulations

- 1. Parents and visitors (non-residents) are not allowed to enter the campus and dormitories during the epidemic prevention period (above level 1). People should cooperate with epidemic prevention measures such as wearing a mask all the time, temperature measurement, and scanning of QR Code when enter the campus.
- 2. It is forbidden to enter the other room during the stay to avoid contact and communication across dormitories, and it is also forbidden to use the social hall.
- 3. Students must wear a mask all the time when leaving the dormitory, and measure the body temperature at least once a day, also record the body temperature to the on-line sheet.
- 4. If there is no online recording body temperature 2 times in a week, the student should complete the campus service for four hours within two weeks. Those who fail to complete the service or fail to cooperate with the anti-epidemic management items for three times will be withdrawn from the accommodation (no deposit and accommodation fee will be refunded) depending on the seriousness of the circumstances, and the qualification to apply for accommodation will be cancelled.
- 5. If there is a need for epidemic prevention, the students must cooperate with the school to implement the relocation, and no objection or request for any compensation is allowed. Those who refuse to cooperate with the relocation will be withdraw from the accommodation (no deposit and accommodation fee will be refunded), and the qualification to apply for accommodation will be cancelled.
- 6. The students should wear a medical mask and go to the hospital (Mackay Hospital or National Army Hsinchu Hospital) for medical treatment as soon as possible if they have fever, respiratory symptoms, diarrhea, abnormal smell and taste. And students should not take the public transportation.
- 7. The anti-epidemic management measures will be revised in accordance with the announcement of the Central Epidemic Command Center.
- 8. The standard for refunds of accommodation fees shall be handled in accordance with the "Student Accommodation Fee Payment and Refund Procedures" of our school.